

**Referat fra bestyrelsesmøde i Aviator, Aalborg Svæveflyveklub
den 7. februar 2002 hos JLM.**

Side 1 af 4

Fremmødte: Jørgen Lund Mogensen JLM
Jesper Mølbak JMØ
Erik Nørskov EN
Martin Mikkelsen MM
Ole Barnkob Kaas OBK
Flemming Både Jensen FBJ
Fraværende: Anders Møller Andersen AMA
Mogens Beltoft MB
Poul Erik Thomsen PET

1. Referat fra sidste gang.

Referater ikke udskrevet.

2. Kasserer.

Flemming og Ole har haft et møde siden sidste gang. Flemming vil stadig gerne trække sig fra posten. Ole fortæller, at det på det er gået op for ham, hvor meget jobbet indebærer. Men han har også tænkt på nye systemer og procedurer, som – når de er indkørt - skulle kunne lette jobbet. Så han vil være villig til at opstille til posten. Flemming vil gerne være behjælpelig med overdragelse, både i tiden efter generalforsamlingen men også igen til nytår omkring regnskab og afslutning. Bestyrelsen opstiller Ole til posten som kasserer. Regnskabet for 2001 blev herefter gennemgået.

3. Generalforsamling 2002 i øvrigt.

Dirigent: Vi opstiller Martin Elkjær, han gjorde det godt sidst. JLM spørger ham.

Suppleanter: PET har sagt at han godt vil genopstille, men at vi gerne – hans bopæl taget i betragtning – må finde en afløser. Vi diskuterer suppleantemner, JLM kontakter dem på forhånd.

Forslag: Der er indkommet forslag fra Niels Præstegaard. Bestyrelsen skal udleje de nye hytter så vedligehold og økonomi ikke belaster klubben. Bestyrelsen er generelt positiv for forslaget. Men ulempen ved forslaget er, at det jo netop var meningen med hytterne, at klubben skal kunne tilbyde ad hoc overnatninger til medlemmerne når behovet er der. Hvis hytterne udlejes til bestemte medlemmer, så er de samtidigt ”låst” for resten af klubben. De vil i lange perioder kunne komme til at stå uvirksomme hen – ligesom de nuværende hytter. Bestyrelsen beder om at få ændret ”skal udleje” til ”kan udleje”. Så er bestyrelsen ikke automatisk forpligtet til at udleje samtlige hytter.

Forslag: .. fra bestyrelsen til vedtægtsændring. Vi formulerer færdigt og rundsender. **Aktion: JLM Klubhus:** Vi orienterer om klubhus under eventuelt.

1. revisor: Gert Frikke vil godt genopstille.

4. Forsikringer.

JMØ: Jeg er færdig med at gennemgå forsikringer og indkomne tilbud. Når formanden underskriver de nye forsikringer, kan vi spare kr. 10.000,- per år.

**Referat fra bestyrelsesmøde i Aviator, Aalborg Svæveflyveklub
den 7. februar 2002 hos JLM.**

Side 2 af 4

5. Bygninger.

JMØ: Udskiftningen af køkkenet går planmæssigt, og budgettet holder. I hangarerne skal vi på et tidspunkt have udskiftet låse, så vi overholder "standarder". Og vi mangler at få repareret taget i transportvognshangaren.

OBK: Har som aftalt sidst fået lavet tegninger til klubhustilbygning. Tre forskellige forslag. Vi beslutter os for den største model. JMØ: Det ser fornuftigt ud, men nu holder vi fast ved den model, ikke flere forslag eller snak. Og vi skal bygge selv. Når vi har projekt og bemanning på plads, så går vi igang. Det orienterer vi på generalforsamling.

6. Svævenyt.

JMØ: Jeg har problemer med, at vi hvert år udsender hele regnskabet i Svævenyt. Der er ikke noget hemmeligt, men andre klubber gør det heller ikke. Vi beslutter at udsende regnskab og budget separat til de stemmeberettigede.

JLM: Aftalen på plads med SEM (passivt medlem) - han styrer foreløbigt i 2002 vores annoncer i Svævenyt. Han får til gengæld nogen passagerflyvninger i Mofa eller KZVII.

7. Nørholmsvej.

Lisbeth Stockholm fra fritidsforvaltningen ringede, for at høre om vores indstilling til at andre klubber kunne låne Nørholmsvej. Hun lokker os – uforpligtende - med en opfriskning af bygningen, både udvendig og indvendig. Og en nedsættelse af vores leje.

Vi vil svare, at vi kan ikke acceptere at andre end vore medlemmer har adgang til flyene på værkstedet. Det er os som skal flyve i dem bagefter. Men principielt vil vi godt snakke om andres brug af mødelokalet. Vi er åbne for en snak. Hvis vi f.eks. på forhånd ved, at de kommer hver anden onsdag, så kan vi sagtens indrette os på det. Aviator vil også have brug for kommunens goodwill fremover, så må vi også være fleksible når kommunen har et lokaleproblem.

8. Værksted.

SLV kan fremover komme uanmeldt og kigge papirer. Materielkontrollanter må sørge for at dokumentation for flyvedligehold er tilgængelig på EKVH. Ligeledes må ingen være i tvivl om hvem der værkstedsleder. [Aktion: EN]

9. Vedligehold.

EN har afleveret faldskærme hos Mogens Clausen, og bedt om at få den defekte skærm syet om. Clausen siger, at det er simpelt at ændre de "åbne" skærme så de holder. Seler fra Junior og SF34 bagsæde sendt ned for at blive syet om. Nogle fly går efter planen, andre er foran. Mofa har været ude at flyve igen. SF-34 er blevet færdig. Vi mangler aftaler for syn af fly. [Aktion: EN]

10. Materiel.

MM: Traktorer er i orden. Ole Larsen skal evt. kigge på wirehenteren. Aalborg spillet er klar til syn, og Aviator spillet er på vej. Vi skal også have sendt wireskærme til eftersyn.

Referat fra bestyrelsesmøde i Aviator, Aalborg Svæveflyveklub
den 7. februar 2002 hos JLM.

Side 3 af 4

11. Data.

Vi mangler en fil med data og billeder om Ka7 og K8. Data som ligger klar til at sendes, når der er interesserede. [Aktion: MB]

12. Gamle instruktører.

JMØ: Har alle vore gamle FI'ere været på efteruddannelse? Vi vil nødtigt overraskes senere, at nogen ikke har fået kurset og pludseligt ikke kan skole. [Aktion: AMA]

13. Nostalg.

EN: Har fundet meget gamle Aviator papirer på Nørholmsvej. I første omgang er flere B-medlemmer interesserede i at se dem. Vi kan evt. senere forære dem til DASK eller SIFA's idrætsarkiv i Aalborg.

JLM: Gitte Møller Andersen kom i sommers med sektionsforside fra Aalborg Amtstidende fra 1962. Jørgen Nielsen (væveren) har haft gemt udklippet lige siden. Klubben fik det på betingelse af at det ikke klippes i stykker, og at det ophænges i klubben. Foreløbigt er der ophængt en kopi.

14. Repræsentantskabsmøde.

Vi afventer forslag fra hovedbestyrelsen. Vi ved endnu ikke om der kommer forslag om forhøjelse af unionskontingentet til Arnborg hangarbyggeri. Men da repræsentantskabsmødet ligger før vores egen generalforsamling, så siger vi allerede nu, at vi ikke kan stemme for en evt. forhøjelse. For vi vil ikke acceptere en nedgang i vort eget overskud. Og vi kan ikke vide om vor egen generalforsamling vil acceptere tilsvarende forhøjelse af klubkontingentet. Så vi vil først have accept på vor egen generalforsamling før vi stemmer for en forhøjelse. Men vi kunne godt sætte til afstemning på vor egen forsamling i år, om vi evt. vil acceptere en tidsbegrænset forhøjelse for at skaffe pengene. Så kan vi være klar til næste år at stemme på repræsentantskabsmødet.

15. Brandsikkert skab.

OBK: Vi bør skaffe brandsikkert skab til journaler m.m. Hvis de bortkommer bliver det meget svært at flyve eller at sælge fly. [Aktion: Alle, find et egnet skab]

16. Kalender.

14/3	Instruktørmøde Nørholmsvej kl. 20:00
16/3 lør	Markledermøde EKVH kl 13:00
16/3 lør	PFT teori EKVH kl. 14:00
20/3 ons	PFT teori Nørholmsvej kl. 19:00
24/3 søn	Standerhejsning. Morgenbrød kl. 09:00, flaget hejses kl. 10:00 [Aktion: JLM]
30/3 lør	Væddemålsfest påskelørdag [Aktion: MM]

Nabodag 2002: [Aktion: Bruger-Sikkerhedsgruppen / PR]

Aviator jubilæum 2002: [Aktion: Bestyrelsen]

Strækkursus uge 18 på hverdage. Fælles nordjysk arrangement. Ingen ansøgning

Strækkursus uge 32

DM torsdag 9.-19. maj

Tour de Danmark lørdag 6.-12. juli

**Referat fra bestyrelsesmøde i Aviator, Aalborg Svæveflyveklub
den 7. februar 2002 hos JLM.**

Side 4 af 4

SunAir-CUP onsdag 17.-27. juli
Jysk-fynsk
Alle ansøgningsfrister flyudlån 15. marts. 2002

For referatet

Jørgen Lund Mogensen